
Z  Jego  pełności  wszyscyśmy
otrzymali
Św. Jan Apostoł na początku nowego roku
uświadamia nam niezwykle ważną sprawę.
To  mianowicie,  że  wszystko  co  mamy
pochodzi  od  Boga:  Z  Jego  pełności
wszyscyśmy  otrzymali.  Te  słowa  nie
odnoszą  się  wyłącznie  do  naszej
przeszłości,  dotyczą  również  naszej
przyszłości. Zwykle patrzymy na naszą
przeszłość  i  oceniamy  ją  pod  kątem
dorobku,  tego,  czego  się  dorobiliśmy
pracą  rąk  własnych,  intelektem.
Podobnie patrzymy w przyszłość, myśląc,
że znowu, jeśli uda nam się coś osiągnąć, to tylko własnymi
rękami. Owszem, trudno temu zaprzeczyć, bo wielu nawet z tych
własnych możliwości nie skorzysta. Św. Jan Apostoł odkrywa
przed  nami  niezmierzony  ocean  Bożej  miłości  i  Bożego
miłosierdzia, przeznaczony dla każdego z nas osobiście, dla
każdego, kto na ten świat przychodzi. Nie ma człowieka, który
by rodził się na tym świecie i był pozbawiony Bożej łaski.
Dotyczy  to  zwłaszcza  nas,  ochrzczonych,  którzy  zostaliśmy
przyobleczeni w szatę łaski Chrystusa. W obliczu co dopiero
rozpoczynającego się roku warto sobie uświadomić tę prawdę o
przygotowanej  dla  nas  łasce  Bożej.  Obecny  rok  (Rok
Miłosierdzia Bożego) wymownie zaczął się w pierwszy piątek
miesiąca, w dzień poświęcony Najświętszemu Sercu Pana Jezusa.
Z tego źródła chciejmy czerpać łaskę po łasce.
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